
Zápis z porady vedení konané dne 2. 12. 2013 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Regner, Šrubařová, Bartošek, Matyska, Holub, 

Ledvinka, Dostál, Kohoutková 

Omluveni: Račanský 

1. Kontrola úkolů 

− Informace o pohotovostech – do 9. 12. budou doplněny podklady od vedoucích divizí 

k pohotovostem, 6. 1. 2014 proběhne informace o stavu zpracování, 13. 1. budou 

představeny konkrétní výstupy.  

− Schůzka s SUKB – Veselý se sejde s Brančíkem koncem tohoto nebo začátkem 

příštího týdne, následně podá informaci na nejbližším kolegiu.  

− Hodnoticí panely a expertní komise – Holub a Křenek pošlou Dostálovi konkrétní 

jména. (odpovídá Holub a Křenek)  

− Správa sálů – Holub informoval o schůzce s V. Rusňákem, od Nového roku by měl 

být plně zapojen. Ředitel požaduje rychlejší zapojení, přinejmenším do diskusí 

ohledně nového sálu v budově A1 (ve spolupráci s Křenkem a Antošem). 

− Přístupovky – Křenek bude informovat o aktuální stavu 6. 1. 2014. 

− Debata o guest účtech – naplánováno na kolegium 16. 12. 

− Schůzka s Janíkovou – zatím odsunuta na neurčito, bude aktivováno podle okolností 

(v souvislosti s reálnou přípravou směrnice o udržitelnosti projektů).  

− Prostory na Gotexu pro příští rok – Křenek a Holub zašlou řediteli rozvahu sezení 

v přízemí na období po převzetí prostor po FI po dokončené výstavbě. Křenek zajistí 

kontrolu na Gotexu ohledně majetku (odchod stávajících pracovníků z prostor 

pronajatých CESNETem a převzetí majetku ústavu). Odpovídá Křenek v součinnosti 

se Šrubařovou.  

− Zpráva o Office 365 – Křenek projedná situaci v užším kruhu techniků.  

 

2. Mzdy  

− Po započítání mezd pošle Šrubařová Matyskovi přehled mezd za 11 měsíců (odpovídá 

Šrubařová)  

− Divizní vedoucí pohovoří s osobami s větším meziročním propadem celkových mezd. 

− Prosincové odměny budou rozděleny podle klíče pro listopadové. Pokud mají divizní 

jiné požadavky, pošlou procentuální klíč řediteli. 

− Prosincové výplaty odměn z projektů a HČ proběhnou standardním způsobem, 

Šrubařová společně s ředitelem bude průběžně informovat vedoucí HČ zakázek o výši 

přidělených prostředků (v návaznosti na fakturace). 

 

3. Věda a výzkum, projekty  

− Dostál informoval o částce zbývající z institucionální podpory, bude převedena přes 

FÚUP na příští rok. Priority čerpání pro příští rok jsou cestovné na kvalitní 

konference, z nichž vyplývá bodové ohodnocení, a rovněž cesty na přípravné schůzky 

zapojení do mezinárodních projektů (zejména Horizont 2020).  



− Dostál informoval o výzvě na norské fondy, končí 3. 2. 2014, Křenek zjistí případný 

zájem z jiných HS. Ředitel připomněl i podobnou výzvu pro spolupráci s Rakouskem. 

− Všechny projektové žádosti musí být včas vloženy do ISEPu, jinak rektor nepodepíše 

ani připojení k úspěšně přijatému projektu.  

− TAČR – 9. 12. v rámci kolegia proběhne krátká prezentace všech, kdo chtějí podávat 

projekt do aktuální výzvy Alfa. Prezentace musí obsahovat tyto informace: složení 

konsorcia, koordinátor, kolik celkem chtějí peněz, kolik z toho dostane ÚVT, kde jsou 

rizika (kolik tato rizika stojí), jaké jsou výsledky (forma), v jakém stavu výsledky 

jsou. Není třeba hovořit o odborné stránce projektu, kolegium pouze posoudí rizika, ne 

odbornou stránku projektů.  

 

4. Ostatní  

− Kohoutková informovala o problémech s využitím záložních kapacit na Komenského 

(přesměrování síťového provozu) v souvislosti s plánovaným výpadkem v sobotu 

7.12. Holub zajistí správnou funkci sítě. 

− Křenek informoval o účasti na workshopu projektů ERC a proběhla krátká diskuse 

o podmínkách, za jakých by na ÚVT mohli vyrůst lidé s potenciálem zapojení do 

těchto projektů. 

− Ve čtvrtek 12. 12. proběhne schůzka s LVT; prezentaci k telefonům bude mít Špaček 

(z důvodu nepřítomnosti Holuba), ředitel si vyžádal tuto prezentaci k nahlédnutí před 

vlastní schůzkou.  

− Zakázky – současné zakázky budou překlopeny do roku 2014. Každý divizní 

zkontroluje zakázky na své divizi a připraví návrh případných změn; ty prodiskutuje 

individuálně s ředitelem. Zakázky 1050 a 1055 budou sloučeny do jedné. 

− Služby pro absolventy – Regner zkusí sestavit seznam možných služeb, které by šlo 

nabízet za režijní (snížené) náklady, pošle řediteli. (odpovídá Regner)  

− Ledvinka informoval o chystaném přepojování trafa v sobotu 7. 12. V budoucnu je 

třeba počítat i s přepojování dieselagregátu, v diskusi vyplynulo, že nejsme zřejmě 

plně informováni o plánech využití „našeho“ dieselagregátu po dostavbě. Pištěk 

odpovídá za plnou vzájemnou informovanost s FI, kontaktuje Čermáka. 

− Šrubařová informovala o vyúčtování za Komenského (vysoká náklady ze záloh se 

nepotvrdily), příští rok bude řešen jinak.  

− S kvestorem dohodnuto, že centralizovanými prostředky uspořenými za nákup 

počítačů lze dokrýt nedotační odpisy ÚVT.  

− Letos pravděpodobně budeme platit za neplnění ZPS, měli bychom mít 5 osob, máme 

necelého jednoho. Doplatky vzniknou pravděpodobně na více HS, pro ÚVT se může 

jednat o částku přes 250 tisíc Kč. 

− Šrubařová s Rexovou průběžně sledují zakázky s rezervami, během tohoto týdne 

divizní informují, jaké ještě nákupy v tomto roce hodlají realizovat. 

− Matyska upozornil, že od 1. 1. 2014 začíná platit nový občanský zákoník, smlouvy 

budou vypadat jinak. Ty, jejichž uzavření se plánuje na leden, je lepší uzavřít hned. 

Obecně kontrolu smluv zajišťuje Šrubařová. 

− Regner informoval kolegium, že členové jeho divize chystají na vánoční večírek 

společenskou hru; kolegium souhlasí, aby obeslal zaměstnance s žádostí o zaslání 



fotografie z dětství (nepovinné).  

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


